

Kiangsu-Chekiang College (Shatin)
Summer Holiday Assignment (2017-2018)

Form Five

Subject	Item(s)
English Language	<ol style="list-style-type: none"> 1. Oxford Advanced HKDSE Practice Papers: Units 1 & 2 Paper 1 Reading 2. Two pieces of Social Issues Commentary 3. Reading Explorer (Theme-based Anthology): Units 10 to 18
中國語文	<ol style="list-style-type: none"> 1. 《閱讀能力應試訓練》 (白話文：單元 4 至 6，每個單元兩篇，共六篇) (文言文：單元 10 至 11，每個單元三篇，共六篇) 2. 閱讀理解練習：《窗》(文本在課文第四冊) 3. 作文一篇(需同時完成相應的作文工作紙) 4. 閱讀課外書(指定，開學首周在課堂上完成閱讀報告)
Mathematics (Core)	Finish all the F.5 HKDSE booklets.
Mathematics (M1)	Finish all the HKDSE exercises.
Mathematics (M2)	Supplementary Exercises.
Liberal Studies	獨立專題探究
History	<ol style="list-style-type: none"> 1. Preparation for revision test on Theme A Chapter 1 in early September 2. Complete the worksheets provided on Theme B Chapter 5
Geography	<ol style="list-style-type: none"> 1. Revision test on 'Weather and Climate' 2. Weather & Climate DBQ: Q.1 to 4 and Essay Q.1 on Textbook (Pages 119 to 122) 3. 2015 HKDSE Past Paper 4. Textbook Reading (Books 3 & 5)
中國歷史	<ol style="list-style-type: none"> 1. 讀書報告 2. 準備測驗：明代科舉及科舉總測
中國文學	<ol style="list-style-type: none"> 1. 預習：《我的四個假想敵》《接外孫賈母惜孤女》《藥》 2. 閱讀報告：兩篇 3. 文章寫作：兩篇
Economics	<ol style="list-style-type: none"> 1. Past DSE examination questions 2. Lesson Preparation: Macro Chapters (9) & (10) 3. Textbook Exercise: Macro Chapters (9) & (10) 4. Preparation for revision test on Micro Chapters (1) to (18) & Macro Chapters (1) to (10) in early September
Business, Accounting and Financial Studies	<ol style="list-style-type: none"> 1. HKDSE Past Papers: 2016 & 2017 Papers 1A, 1B & 2A 2. BAFS HK Economic Times Summer Workbooks 3. Revision Test on BM, FA 1, FA 2 & CA Chapters 19 to 22
Physics	HKDSE Past Papers: 2012, 2013, 2014 Paper 1

Subject	Item(s)
Chemistry	HKDSE Past Papers: 2012 to 2018 Paper 1